
Zápis zasedání AS FUD UJEP ze dne 3. 3. 2025 

Místo konání: zasedací místnost č. 234, FUD v 15.00 

 

Přítomni: 

STUDENTSKÁ KOMORA: BcA. Karolína Hruboňová, Jindřiška Milfaitová, Ing. arch. Jiří Philippe 

Janda, BcA. Martin Pecha, Ondřej Vasilovčík, Jindřiška Milfaitová 

AKADEMICKÁ KOMORA: MgA. Jiří Dvořák, MgA. Martin Krupa, MgA. Adéla Machová, Ph.D., 

doc.  PhDr. Tomáš Pavlíček, Ph.D., doc. Mgr. Anna Vartecká, Ph.D. 

 

HOSTÉ: Z. Kolečková, děkanka FUD UJEP 

 

Omluveni: M. Thelenová, proděkanka pro studium FUD UJEP, MgA. Jan C. Löbl, Ph.D. 

 

 

1) Schválení programu zasedání a zápisu předchozího jednání 

2) Strategický plán FUD UJEP na rok 2025 

- navrhovatelka M. Thelenová 

3) Změny v organizační struktuře FUD – přejmenování ateliéru Design keramiky 

- navrhovatel A. Tomášek a vedení FUD 

4) Podmínky přijímacího řízení – KS 2. kolo 

- navrhovatelka M. Thelenová 

5) Informace o rozjednaných bodech AS FUD (shrnutí předchozího období) 

- navrhovatelka A. Machová 

6) Stanovení dílčích komisí senátu (ekonomická, volební apod.) 

- navrhovatelka A. Machová 

7) Program Zasedání Akademické obce FUD UJEP 

- navrhovatelka A. Machová   

8) Různé 

- informace z AS UJEP 

- informace z kolegia děkanky – navrhovatelka: A. Machová 

- aktuální stav možnosti přenesení rozvrhů do STAG – navrhovatel: J. Dvořák 

 

V 15:05 bylo zahájeno řádné zasedání AS FUD UJEP v počtu 10 členů. 

 

 

1) Schválení programu zasedání a zápisu předchozího jednání 

 

AS FUD UJEP prodiskutovalo navržené pořadí bodů, upravilo jednotlivou posloupnost  

a souhlasí s navrženým programem zasedání (viz výše).  

Proběhlo hlasování o programu s výsledkem → Pro: 10; Proti: 0; Zdržel se: 0.  

K zápisu ze dne 15. 1. 2025 nejsou námitky či připomínky. 

 

 

 



2) Strategický plán FUD UJEP na rok 2025 

– navrhovatelka M. Thelenová 

 

Členové AS FUD se seznámili s předloženým dokumentem, proběhla krátká diskuze. 

 

V 15:14 se k zasedání přidala děkanka FUD Z. Kolečková a předsedkyni ji předala slovo. Paní 

děkanka nabídla AS FUD aktuální doplnění nebo zapracování případných podnětů. Přednesla, že 

např. UR přidala poslední noticku o evaluačním panelu. Následně stručně okomentovala 

jednotlivé body Strategického záměru FUD UJEP pro rok 2025, avizovala rozvoj pracovišť, 

technického zázemí, získané projekty, rozvoj akreditace směrem k profesnímu vzdělávání, 

pokračování možného zasmluvnění Keramického centra v Dubí, institucionální podporu, 

internacionalizace, třetí role fakulty. 

 

M. Krupa: Technická připomínka pro korektury či budoucí formulaci Strategického záměru FUD, 

a to sjednotit pojmenování prac. rolí, např. je užíváno v některých částech pouze označení 

akademický pracovník,  jinde THP pracovník.  

 

T. Pavlíček: Vznesl dotaz k evaluačním panelu a hodnocení FUD nebo celkově UJEP, které 

proběhne v červnu 2025, zda se hodnotí celá univerzita či i samotná fakulta. 

Z. Kolečková: V rámci pěti modulů evaluace je prostor i pro přímé hodnocení fakulty. Např. 

modul 3 je rozdělen na fakultu a univerzitu, kdy v předchozím eval. panelu FUD byl na 1. místě. 

V modulu 4 a 5 je univerzita hodnocena jako celek. 

J. Dvořák: Na fakultě již v předchozích letech tedy proběhla podobná evaluace?  

Z. Kolečková: Ano, v roce 2019. Vždy se hodnotí uplynulé pětileté období a díky těmto 

hodnocením např. také získává univerzita výši finančních prostředků od ministerstva. Aktuálně 

tedy připravujeme podklady (fyzicky) a během června 2025 přijede komise, která dokumenty 

posoudí. 

 

Usnesení č. 1: AS FUD UJEP souhlasí s Plánem realizace Strategického záměru Fakulty umění 

a designu Univerzity Jana Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem pro rok 2025.  

Výsledek hlasování → Pro: 10; Proti: 0; Zdržel se: 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3) Změny v organizační struktuře FUD – přejmenování ateliéru Design keramiky 

– navrhovatel A. Tomášek a vedení FUD 

 

Na základě žádosti (doručena dne 5. 2. 2025 vedení FUD) doc. MgA. Antonína Tomáška, 

vedoucího ateliéru Design keramiky, a zároveň garanta bakalářského a navazujícího 

magisterského studijního programu Design, byla tato žádost projednána kolegiem děkanky FUD. 

Kolegium vzalo tuto žádost o změnu na vědomí a vyjádřilo souhlasný postoj a změnu doporučilo 

vzhledem k níže uvedeným skutečnostem. Doc. Tomášek navrhuje změnit název ateliéru na 

Keramika. Důvodem této změny je snaha o efektivní srozumitelnost a také snaha navázat na 

pojmenování ateliérů na Katedře designu. Zároveň slovo design ve spojení s keramikou je pro 



mnohé zájemce o studium dnes nesrozumitelné a vytváří nepřesnou představu o ateliéru, jeho 

zaměření a koncepci výuky. Ateliér má v současné době skrze materiálové zaměření široké 

spektrum možností a studenti se v průběhu studia mohou definovat jak v disciplínách designu, 

tak realizovat na poli volné tvorby. 

 

Z. Kolečková doplnila předloženou informaci o souvislost s možným či budoucím pokračováním 

Keramického centra Dubí, a to v souvislosti se zvažováním možné nezávislosti na porcelánce, kdy 

se s novým názvem ateliéru otevírá cesta směrem k realizacím uměleckým (tj. výrobky nemusí 

mít charakter designového produktu, flexibilní reakce na vývoj technologií apod). 

 

AS FUD projednal předloženou změnu, nemá výhrady a bere na vědomí tuto změnu názvu 

ateliéru, která bude zanesena do Příkazu děkanky č. 1/2024 ze dne 20. 2. 2024. 

Výsledek hlasování → Pro: 10; Proti: 0; Zdržel se: 0. 

 

Z. Kolečková dále informovala, že vedení fakulty, a především proděkan pro vnější vztahy, se 

zabývá dříve řešenou možností aktualizace vizuálního stylu komunikace uvnitř budovy (grafické 

uspořádání).  

Dále poprosila studentskou kurii senátu FUD o dodání jmen studentů do avizovaných komisí, aby 

návrh složení komisí byl již brzy předložen AS FUD k projednání, či případně schválíme formou 

per rollam. 

 

A. Machová připomněla, že by bylo vhodné aktualizovat či doplnit složení Stipendijní komise. 

AS FUD doporučuje též o této komisi informovat na webu FUD (tento podnět bude předán 

proděkanovi pro rozvoj). 

 

Paní děkanka odchází z kolegia v 15:40 (pracovní důvody). 

 

 

4) Podmínky přijímacího řízení – KS 2. kolo 

– navrhovatelka M. Thelenová 

 

AS FUD se seznámil s předloženým dokumentem. 

 

Usnesení č. 2: AS FUD UJEP souhlasí s dokumentem shrnující Podmínky přijímacího řízení 

v rámci 2. kola pro navazující magisterský studijní program Kurátorská studia pro akademický 

rok 2025/2026.  

Výsledek hlasování → Pro: 10; Proti: 0; Zdržel se: 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

5) Informace o rozjednaných bodech AS FUD (shrnutí předchozího období) 

– navrhovatelka A. Machová 

 



Předsedkyně AS FUD představila rozpracované body jednání AS FUD z minulého senátního 

obdob: 

 

Výstava Diplomových a bakalářských prací FUD 2025: Doporučujeme dále sledovat vývoj 

ohledně konání výstavy. Více aktuálně viz zápisy z kolegií, kde je zaznamenán status vedoucích 

kateder a vedení FUD pro výběr místa konání výstavy (aktuálně pro rok 2025 se místem staly 

budova FUD a DUÚL). 

Z únorového zápisu kolegia: Bakalářky a diplomky – výstavu bude letos kurátorovat a produkčně 

zaštiťovat duo Diana Kněžínková a Alžběta Krajčíková (absolventky Kurátorských studií 

a D.  Kněžínková je studentkou doktorského studia). Dne 19. 2. proběhne informační schůzka 

ohledně rozpočtu, PR, organizace a připojí se také paní Mrkusová ohledně katalogu, jeho formy 

a harmonogramu. Deadline pro katedry na případný pronájem a uzavření smlouvy o pronájmu 

na jiná výstavní místa je konec února. 

 

Podnět k setkávání a vytvoření platformy AI (navrhovatelkou byla L. Sýkorová): neznáme 

aktuální stav zájmu na FUD, každopádně na UJEP již probíhají workshopy na dané téma a jsou 

otevřeny všem zájemcům napříč fakultami. Lze např. iniciovat workshopy na FUD a diskuzi 

o metodologii. J. Dvořák doplnil, že k otázkám užití AI a vydala UJEP metodologii. 

 

M. Krupa připomenul, že Etický kodex UJEP se mění a bude možné jej připomínkovat, výzva 

přijde e-mailem členům akademické obce UJEP. 

 

V 15:54 odchází ze senátu A. Vartecká. 

 

 

6) Stanovení dílčích komisí senátu (ekonomická, volební apod.) 

– navrhovatelka A. Machová 

 

Předsedkyně AS FUD navrhuje zvážit ustanovení členů komisí, které budou zodpovídat za 

specifickou agendu fakultního senátu.  

Doporučuje sestavit dlouhodobou volební komisi (předseda/kyně a 3 členové) a případně 

ekonomickou komisi (pro posouzení v budoucnu předloženého rozpočtu FUD, min. 3 členové). 

Připravuje se elektronická volba do AS UJEP (předseda obdrží flashka s klíčem). 

Volební komise AS FUD vyhlašuje a organizuje doplňovací volby do AS FUD a AS UJEP dle 

stanovisek obsažených ve Volebním řádu. 

 

AS FUD souhlasí s ustanovením komisí. 

 

Nominace členů volební komise: J. Dvořák, T. Pavlíček, M. Pecha, O. Vasilovčík (navržení souhlasí 

s nominací). 

T. Pavlíček odešel ze zasedání v 16:03. 

Bylo vyhlášeno hlasování o obsazení členů do stálé volební komise AS FUD UJEP. 

 

https://fud.ujep.cz/wp/wp-content/uploads/2018/02/as-volebni-rad_2017.pdf


Usnesení č. 3: AS FUD UJEP ustanovuje stálou volební komisi, jejímž předsedou se stane 

J. Dvořák a dalšími členy jsou T. Pavlíček, M. Pecha, O. Vasilovčík. 

Výsledek hlasování → Pro: 8; Proti: 0; Zdržel se: 1.  

Usnesení bylo přijato. 

 

T. Pavlíček přichází zpět na zasedání v 16:07. 

 

Ekonomická komise je poradním orgánem akademického senátu a projednává témata 

související především s hospodařením s finančními prostředky a majetkem fakulty. Mezi hlavní 

úkoly ekonomické komise patří zejména příprava stanovisek k rozpočtu a rozpisu finančních 

prostředků, která jsou předkládány pro následné projednání na zasedání AS. Dalším úkolem 

ekonomické komise je projednání výroční zprávy o hospodaření a příprava stanovisek 

k majetkoprávním a soukromoprávním úkonům týkajícím se movitého a nemovitého majetku 

fakulty. 

 

Nominace členů Ekonomická komise pro AS FUD UJEP: A. Machová, M. Krupa, J. P. Janda, 

J.  Milfaitová (navržení souhlasí s nominací). 

 

V 16: 11 J. Dvořák opustil zasedání senátu a přichází zpět v 16:13. 

 

Usnesení č. 4: AS FUD UJEP ustanovuje ekonomickou komisi AS FUD UJEP  

v obsazení dle výše uvedené nominace. 

Výsledek hlasování → Pro: 9; Proti: 0; Zdržel se: 0.  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

7) Program Zasedání Akademické obce FUD UJEP 

– navrhovatelka A. Machová   

 

Akademická obec FUD UJEP (AO FUD) se bude konat ve středu 16. 4. 2025 od 14:00 v aule 537 

na FUD UJEP. Předsedkyně AS FUD UJEP otevřela diskuzi o programu AO, který bude 

zkonzultován s děkankou FUD UJEP. Senátoři navrhli různá témata a je třeba zvolit prioritní dvě, 

kterým bude na AO FUD věnován čas.  

Mezi navrženými tématy na hlavní bod AO jsou:  

● Volby a zavádění e-voleb a hledání kandidátů do velkého AS 

● Diplomky 2026, Obhajoby klauzur (systém hodnocení, formát komisí aj.) 

● naplňování programu a vize FUD (projektová činnost, akreditace a studium) 

● Organizační řád 

● Bezpečné prostředí FUD 

J. Dvořák vznesl dotaz, zda studentská kurie má další návrhy na řešení aktuálních dílčích témat, 

následně dohoda, že je možné ještě nějakou chvíli uvažovat o programu AO a bude dořešeno e-

mailově, tak, aby se k datu 20. 3. informace vyvěsila na web a úřední desku. J. Dvořák navrhnul, 

aby úvodní slovo měl i místopředseda jako zástupce SKAS, senát souhlasil. 
 



Dosavadní návrh programu AO: 

1) Zahajovací úvodní slovo předsedkyně a místopředsedy AS FUD UJEP  

2) Úvodní slovo děkanky  

3) bod bude zvolen v průběhu týdne – prosím zasílejte předsedkyni AS FUD prioritní bod 

programu z diskutovaných (viz výše) do e-mailu 

4) Přijaté dotazy členů AO a další diskuze 
 

Dále probíhala diskuze a sdílení nápadů, O. Vasilovčík navrhl se více orientovat na strategii, jak 

dostat mezi studenty povědomí o AS FUD, ale také dalších mechanismech na FUD, padl dotaz, 

zda probíhá nějaké setkání 1. ročníků. Setkání neprobíhá, ale byla vydána informační brožura. 

K.  Hruboňová upozornilx na potřebu vizuálního sdílení informací k AS FUD. Předsedkyně AS FUD 

navrhla, aby chystaná AO měla vlastní plakát a informační kampaň a pokusí se vše dohodnout 

s PR FUD. 

Senátoři za SKAS se dotázali, v jaké šíři mohou informace z AS FUD sdílet dále. Samozřejmě ano, 

jen se musí dát pozor na zkratkovitost, zestručňování bez souvislostí, ale všechny informace jsou 

dostupné formou zápisu na webu a lze na ně odkazovat či vybírat dílčí informace a sdílet dále 

mezi akademickou obec. A. Machová potvrdila, že každý senátor může osobně šířit 

nejaktuálnější informace z proběhlého zasedání AS FUD UJEP. Bude třeba též opět přes 

pedagogy FUD dostat informace o AS FUD mezi studenty, což se stává i úkolem pro AKAS. 

M. Krupa doplnil, že fakulty mívají nejčastěji spolky, kde se skrze komunitní jednání a řešení 

dílčích věcí dějí následně podněty směřované na senáty. 

J. Dvořák: Navrhl, zda by nestálo za zvážení vytvořit na fakultě sdílený prostor na podněty 

studentů. T. Pavlíček upozornil, že na nástěnce v 1. patře je složka, kam lze odevzdávat podněty 

pro AS FUD, ale pokud je to myšleno, že pro různé podněty studentů i směrem na vedení, pak 

lze využívat e-mailovou komunikaci nebo osobní kontakt. 

 

Předsedkyně AS FUD požádá PR FUD o vytvoření info vizuálu k AO (např. navázat na zimní 

sklizeň nebo na vizuál kampaně přijímacích řízení – viz i minulá AO a její vizuál). 

O AO bude informováno na webu FUD (zajistí předsedkyně) a též vyzýváme k informování na 

sociální sítích FUD (akademická komora) a studentských platformách (studentská komora), 

přidáme k programu i informaci, že do 3. 4. 2025 může člen AO přijít s dotazem (viz bod jednání 

AO č. 4), termín dodání dotazů je zvolen tak, aby se vedení mohlo na konkrétní dotazy připravit. 

 

 

8) Různé 

– informace z AS UJEP 

Termíny zasedání: 26. 2., 26. 3., 23. 4. (rozpočet), 28. 5., 25. 6., 24. 9., 29. 10., 26. 11., 17. 12.  

 

A. Machová vznesla návrh pozvat na další vybraná jednání senátory z AS UJEP za FUD a zjistit 

přímo od senátorů řešená aktuální témata. Z posledních jednání víme, že je řešeno: 

- volby / vnitřní podpis (e-volby), 

- genderová politika UJEP a zveřejnění výsledků, 

- VŠ zákon. 

 



– informace z kolegia děkanky – navrhovatelka: A. Machová 

Kolegium děkanky: zápis. 

Vybrané informace:  

● Rozpočet UJEP pro rok 2025 bude připravován dle harmonogramu. 

● Výhledově bude třeba řešit investice do budovy FUD Pasteurova 9 (ve spolupráci 

s Investičním oddělením UJEP). 

● Počet výstupů zůstane přibližně stejný, stejně jako počet akademiků, kteří nevykazují 

činnost. Po odevzdání sběrů a identifikaci těchto akademiků bude situace řešena na 

jednotlivých katedrách, především v ateliérech. Tuto situaci nelze ponechat bez řešení, 

ale zároveň vedení nechce direktivně zasahovat do rozhodování jednotlivých kateder. 

● M. Chalupová představila projekt OP JAK U21+ KA02: Podpora zvyšování kompetencí 

a péče o zaměstnance UJEP. 

 

Byl vznesen dotaz několika členy, zda se vzhledem k několika spuštěným poplachům bude 

v nějakém blízkém časovém období konat bezpečnostní požární cvičení na FUD? Dotaz bude 

předložen na kolegiu předsedkyní. Též se zástupci SKAS dotázali, zda proběhne či proběhlo 

školení na FUD k případné jiné bezpečnostní hrozbě. AKAS informovala, že na UJEP existuje 

koordinační skupina, kde byli nominování i pracovníci FUD a byli proškoleni. 

 

– aktuální stav možnosti přenesení rozvrhů do STAG – navrhovatel: J. Dvořák 

J. Dvořák vznesl dotaz, kdy budou rozvrhy zaneseny do STAG a jaký je aktuální plán. 

A. Machová: FUD UJEP vyčkával náběhu všech stud. ročníků dle nových akreditací, k čemuž došlo 

v LS tohoto akad. roku a nyní bude postupně rozvrh překlápěn do elektr. podoby. Dochází ještě 

k změnám vyučujících u předmětů a k přesunům výuky či jejího dělení vzhledem ke kapacitám 

místností, a proto opět v tomto LS nemáme rozvrh ještě ve STAG. Po konzultaci s Evou Imr 

Mrázikovou se ukazuje, že ve STAG je třeba nejdříve nastavit a aktualizovat pár dílčích věcí pro 

fungování rozvrhu ve STAG, a to např.: 

- přenastavit a aktualizovat kapacitu všech FUD místností pro výuku (aktuálně nejsou 

správné počty židlí ve STAG u jednotlivých místností), 

- nastavení zavedení ateliérových střed do rozvrhu (již známe variantu pro STAG). 

- Informace z kolegia: Paní Imr Mráziková začne postupně pracovat na převedení rozvrhů 

na ZS 2025/2026 do STAG, a to zatím u programů, které mají jednodušší strukturu. 

 

Jednání AS FUD UJEP bylo ukončeno v 16:54. 

Další řádné zasedání je naplánováno na úterý 8. 4. 2025 v 10:00 v zasedací síni děkanátu č. 234 

na FUD UJEP. Dle přijatých podnětů bude zaslána pozvánka všem členům AS FUD. 
 

Zapsala: A. Machová 

Ověřil: J. P. Janda 

https://fud.ujep.cz/wp/wp-content/uploads/2025/02/kolegium-dekanky-1822025-final.pdf

